
ZAPISNIK 

SA 2. REDOVNE SJEDNICE SKUPŠTINE 
SAMOBORSKOG ŠPORTSKOG SAVEZA U MANDATNOM RAZDOBLJU 2017-2021.  

2. redovna sjednica Skupštine Samoborskog športskog saveza održana je 27. prosinca 2018. godine u 
18,00 sati, u prostorijama predvorja Sportske dvorane Samobor, Andrije Hebranga 26a. 

Sjednici su bili nazočni predstavnici Skupštine SŠS-a: 

R.B. ČLANICA SKUPŠTINE PREDSTAVNIK ZAMJENSKI 

1. Atletski klub Samobor 2007. Gordana Kosmat  

2. Društvo za športsku rekreaciju Samobor Ljiljana Šurbek Bošnjak  

3. Gimnastički klub Samobor Martina Bublić  

4. HPD Japetić  Antun Pavlin Robert Cvetković 

5. Judo klub  Profectus Samobor Damir Frlić  

6. Judo klub  Samobor Josip Šančić  

7. Karate klub Bregana Goran Romić  

8. Karate klub Mladost Vladimir Belak  

9. Karate klub Samobor Davor Cipek  

10. Kickboxing klub „TNT“ Samobor Marko Šintić  

11. Košarkaški klub Samobor Miro Kelečić  

12. Motocross klub TRP Marović Dragutin Marović  

13. Nogometni klub Bregana Renato Tančak  

14. Nogometni klub Galgovo Damir Žitković  

15. Nogometni klub Rakov Potok Krunoslav Grubiša  

16. Nogometni klub Samobor Ivica Karoglan  

17. Nogometni klub Samoborski Otok Zdravko Šprajc  

18. Nogometni klub Zrinski Mladen Vlahović  

19. Odbojkaški klub Samobor Domagoj Krnić  

20. Orijentacijski klub Japetić Franjo Budi  

21. Rukometni klub Mladost 09 Andreja Radeljak Ternjej Ivana Mikulčić 

22. Rukometni klub Rudar Darijo Gaća  

23. Stolnoteniski klub Samobor Krunoslav Znika  

24. Stolnoteniski klub osoba s invaliditetom 
Synergia Samobor 

Viktor Jozić  
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25. Streličarski klub Samobor Lana Koller Fundelić  

26. Šahovski klub Samobor Žarko Adamek  

27. Športski auto klub Samobor Antun Laušin   

28. Športski plesni klub Samobor Anita Matijaščić Maša Štrbac 

29. Športsko ribolovno društvo Samobor Dražen Martić  

30. Taekwondo klub Samobor Boris Makarun Zvonimir Makarun 

31. Teniski klub Samobor 1890 Silvije Bojan Kolarić  

32. Ustanova Sportski objekti Samobor Vladimir Čerkez  

33. Novoformirane članice Saveza Željko Oreški  

34. Članice Saveza duže od 4 godine Sanja Zaradić  

35. Ženski rukometni klub Samobor Hrvoje Frankić Bojan Kovač 

 

Ostali nazočni: 

1. Grad Samobor – Upravni odjel za društvene djelatnosti  Juro Horvat, Marijan Kižlin 
2. Radio Samobor       Anja Franić Modrić 
3. Glasnik Samobora i Svete Nedelje    Mirjana Konosić 
4. Naš Samobor      Milivoj Marton 
5. Kickboxing klub Fortis     Tomo Fabekovac, Ivica Stanić 
6. Tajnica Samoborskog športskog saveza   Marijana Radek 

     
Uvodno je predstavnike samoborskih sportskih klubova i udruga pozdravio predsjednik Saveza, Miro 
Kelečić, rekavši da je ova godina bila vrlo uspješna za samoborski sport. Potkrijepio je to rezultatima 
samoborskih sportaša i sportskih klubova, a podsjetio je i na najznačajnije sportske manifestacije 
održane u Samoboru u ovoj godini. 
 
Nakon uvodno rezimea godine i rezultata predsjednik predlaže izbor radnih tijela Skupštine. 

U radno predsjedništvo po prijedlogu Mire Kelečića jednoglasno su izabrani  Davor Cipek i Dragutin 
Marović. Sjednicom je predsjedavao predsjednik Miro Kelečić. 

Zapisnik na sjednici vodila je Marijana Radek. 

Javnim glasovanjem jednoglasno je usvojena odluka o izboru Komisije za verifikaciju mandata u sastavu: 

 

1. Darijo Gaća – Rukometni klub Rudar – predsjednik komisije 

2. Ljiljana Šurbek Bošnjak – ŠRD Šport za sve 

3. Martina Bublić – Gimnastički klub Samobor 
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Članovi Skupštine javnim su glasovanjem, jednoglasno za ovjerovitelje zapisnika ove 2. redovne 
Skupštine Samoborskog športskog saveza izabrali: Vladimir Čerkez (Ustanova SOS) i Mladen Vlahović  (NK 
Zrinski Farkaševac). 

Nakon stanke, u kojoj su članovi Komisije za verifikaciju mandata izvršili uvid u evidencijske listiće 
nazočnih i drugu priloženu potrebnu dokumentaciju, podnijeli su izvješće Skupštini, te konstatirali da 
od ukupno 39 članova Skupštine Samoborskog športskog saveza, predstavnike na 2. redovnoj sjednici 
Skupštine imaju 32 članova Samoborskog športskog saveza.  

Zamjenske predstavnike za 2. redovnu sjednicu Skupštine odredile su sljedeće članice Samoborskog 
športskog saveza: 

- Umjesto Anite Matijaščić predstavnik Športskog plesnog kluba Samobor je Maša Štrbac 
- Umjesto Borisa Makaruna predstavnik Taekwondo kluba Samobor Koryo je Zvonimir Makarun 
- Umjesto Hrvoja Frankića predstavnik ŽRK Samobor je Bojan Kovač 
- Umjesto Andreje Ternjej Radeljak predstavnik RK Mladost 09 je Ivana Mikulčić 
- Umjesto Antuna Pavlina predstavnik HPD Japetić je Robert Cvetković  

Članovi Skupštine javnim su glasovanjem donijeli jednoglasnu odluku kojom prihvaćaju navedene 
zamjenske predstavnike članova Skupštine na 2. redovnoj sjednici Skupštine Samoborskog športskog 
saveza u 2018.  

Ukupno je navedeno 32 glasa od mogućih 39 glasova. 

Slijedom navedenog konstatira se da na 2. redovnoj sjednici Skupštine SŠS-a u 2018. prisustvuje dovoljan 

broj članova s pravom glasa za donošenje pravovaljanih odluka. 

Za donošenje pravovaljanih odluka potrebna je većina glasova nazočnih predstavnika članova 
Skupštine SŠS-a, što znači 17 glasova od ukupno nazočnih 32 glasa. 

Članovi Skupštine SŠS-a javnim su glasovanjem, jednoglasno, prihvatili izvješće Komisije za verifikaciju 
mandata koji je podnio gosp. Darijo Gaća. 

Nakon izvješća Komisije za verifikaciju mandata, predsjednik Miro Kelečić predložio je članovima 
Skupštine SŠS-a dnevni red sjednice. 
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D N E V N I   R E D: 

1. Otvaranje skupštine i izbor radnih tijela: 
-  Radnog predsjedništva 
-  Verifikacijske komisije 
-  Zapisničara 
-  Dva ovjerovitelja zapisnika 
 
2. Izvješće Komisije za verifikaciju mandata 
 
3. Verifikacija zapisnika s 1. redovne sjednice Skupštine Samoborskog športskog saveza održane  27. 03. 
2018.   
 
4. Razrješenje potpredsjednika Samoborskog športskog Saveza 
 
5. Usvajanje odluke o imenovanju potpredsjednika Samoborskog športskog saveza 
 
6. Odluka o prijemu Kickboxing kluba Fortis u članstvo Samoborskog športskog saveza 
 
7.  Usvajanje  izmjena i dopuna Programa Javnih potreba u sportu Grada Samobora 2018. godine – 
tehnički rebalans 
 
8. Usvajanje  i donošenje Financijskog plana i programa rada Samoborskog športskog saveza za 2019. 
  
9. Pitanja, prijedlozi i ostale informacije. 

 

Članovi Skupštine SŠS-a  za rad na 2. redovnoj sjednici Skupštine u 2018. jednoglasno su javnim 
glasovanjem prihvatili dnevni red kako je predloženo u pozivu. 

Točke 1. i 2. iz predloženog dnevnog reda u pozivu, 2. redovne sjednice Skupštine Samoborskog 
športskog saveza u 2018. već su prema unaprijed navedenom odrađene, te dalje slijedi tijek sjednice. 

 

Ad 3. 

Predsjednik gosp. Miro Kelečić je naveo da je pod točkom 3. dnevnog reda potrebno verificirati zapisnik s 
1. redovne sjednice Skupštine Samoborskog športskog saveza održane  27. 03. 2018.   
 

Članovi Skupštine jednoglasno su, javnim glasovanjem, donijeli odluku o verifikaciji zapisnika sa sjednice 
Skupštine Samoborskog športskog saveza održane 27. ožujka 2018. prema tekstu priloženom u 
materijalima za 2. redovnu sjednicu Skupštine Samoborskog športskog saveza u 2018. godini. 
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Ad 4. 

Predsjednik Miro Kelečić naveo je kako je pod točkom 4. Dnevnog reda potrebno da Skupština usvoji 
prijedlog odluke o razrješenju potpredsjednika Samoborskog športskog saveza gosp. Hrvoja Frankića koji 
je tražio razrješenje na vlastiti zahtjev. 

Predsjednik Saveza Miro Kelečić rekao je da je Hrvoje Frankić opravdao svoj nedolazak na skupštinu te da 
je ostavku podnio zbog osobnih i obiteljskih te drugih razloga. 

Otvara raspravu po pitanju razrješenja potpredsjednika. 

Nakon rasprave skupštinari su jednoglasno usvojili odluku o razrješenju Hrvoja Frankića s mjesta 
potpredsjednika Samoborskog športskog saveza i člana Izvršnog odbora Saveza u mandatu 2017 – 2021. 

 
Ad. 5. 

 

Predsjednik Miro Kelečić pod točkom 5. dnevnog reda navodi kako je temeljem Statua potrebno izabrati 
novog potpredsjednika te na njegov prijedlog i prijedlog potpredsjednika Davora Cipeka uz prihvaćanje 
članova Izvršnog odbora predlaže za drugog potpredsjednika gosp. Dragutina Marovića iz MCK TRP 
Marović dugogodišnjeg sportskog djelatnika, sportaša i u prijašnjem mandatu također potpredsjednika 
Saveza. 

Odlaskom Hrvoja Frankića, kako je naveo predsjednik,  ostalo je prazno mjesto u Izvršnom odboru Saveza 
pa će, kako bi ono bilo popunjeno, biti raspisani izbori za sljedeću sjednicu Skupštine u proljeće 2019. 

Otvara raspravu po istom. 

Nakon rasprave skupštinari su jednoglasno usvojili odluku o imenovanju gosp. Dragutina Marovića, 
Marovići 1/11, Rakov Potok za potpredsjednika Samoborskog športskog savea. Mandat Dragutina 
Marovića traje do isteka mandata, odnosno do 2021. godine. 

Gosp. Dragutin Marović zahvaljuje na ukazanom povjerenju i poželio je svima sve najbolje u 2019. godini. 

 
Ad. 6. 

 

Predsjednik Miro Kelečić je naveo kako je pod točkom 6. Dnevnog reda potrebno da Skupština usvoji 
odluku o prijemu Kickboxing kluba Fortis u članstvo Samoborskog športskog saveza. Navodi kako je 
Kickboxing klub Fortis dostavio sve dokumente i zadovoljava sve statutarne uvjete za prijem u članstvo. 

Skupštinari su jednoglasno prihvatili da se u članstvo Saveza primi Kickboxing klub Fortis iz Domaslovca 
koji djeluje od prošle godine.  
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Nakon izglasavanja prijema u Samoborski športski savez  kratko je rad i djelovanje kluba predstavio Tomo 
Fabekovac rekavši kako klub okuplja 20-ak članova  s kojima rade licencirani treneri te da je 15 članova 
već u sustavu natjecanja. 

Ad. 7. 
 
Pod točkom 7. dnevnog reda predsjednik upoznaje članove Skupštine s Izmjenama i dopunama Programa 
javnih potreba u sportu Grada Samobora za 2018. godinu te navodi da se radi o čisto tehničkom 
rebalansu te predaje riječ tajnici Marijani Radek da pobliže objasni. 
Tajnica je rekla da se  radi  o prebacivanju sredstava unutar istih pozicija programa Javnih potreba u 
sportu zbog nerealizacije nekih programa, te da je najveći dio sredstava prebačen na poziciju liječničkih 
pregleda sportaša. 
 
Predsjednik nakon obrazloženja otvara raspravu. 

Članovi Skupštine jednoglasno su, javnim glasovanjem, donijeli odluku o usvajanju Izmjena i dopuna 
Programa javnih potreba u sportu Grada Samobora za 2018. godinu po prijedlogu dostavljenim u 
materijalima za sjednicu Skupšine. 

 
Ad. 8. 

 

Članovi Skupštine Samoborskog športskog saveza pod točkom 8. dnevnog reda usvajali su odluku o 
donošenju plana rada i financijskog plana Samoborskog športskog saveza za 2019. godinu. 

Predsjednik navodi da će Savez raspolagati u idućoj godini sredstvima koja će biti na ovogodišnjoj razini 
odnosno s ukupno 6.200.000,00 kuna.  Također, predsjednik je naveo da je bitno da sredstva nisu 
smanjena te vjeruje da će ona biti dostatna za uspješan rad. Savez se trudi raspodjelu sredstava napraviti 
na što bolji način i smatra najveći dio  tih sredstava ide direktno u klubove, što kroz natječaje, što kroz 
razvojne programe i ostalo. Sve više se izdvaja za perspektivne sportaše i njihov razvoj i to je u planu i 
dalje. Također, cilj je da se uloži u sportsku rekreaciju osoba starije životne dobi kao i potaknuti da se što 
više mladih  uključi u sportske aktivnosti.  

Predsjednik predaje riječ tajnici Marijani Radek koja je detaljnije objasnila financijski plan, njegove 
pozicije te je naglasila je kako će početkom nove godine biti raspisan natječaj za dostavu prijedloga koji 
će se finacirati te je dala pojašnjenje koje su sve novosti u dostavi dokumentacije za natječaj u odnosu na 
prijašnje godine. 
 Plan rada kao i financijski plan za iduću godinu jednoglasno su prihvaćeni, a potpredsjednik Saveza, 
Davor Cipek, koji je ujedno i predsjednik Hrvatskog karate saveza, istaknuo je da je Samoborski športski 
savez jedan od rijetkih koji ima redoviti dotok sredstava i čiji rad nije upitan. Zahvalio je Gradu na 
financijskoj podršci te rekao kako je na svima koji su dio Saveza obaveza opravdati ta sredstva, ne samo 
funkcioniranjem već i rezultatima.   

Predsjednik otvara raspravu.  

Gosp. Damir Frlić navodi da ne podržava smanjenje sredstava za sport i rekreaciju osoba s invaliditetom. 
Predsjednik je odgovorio da je prijedlog smanjenja sredstava išao prvenstveno iz razloga što se sredstva 
na toj poziciji nisu utrošila u 2018. godini i ukoliko će biti potreba za dodatnim sredstvima na toj poziciji u 
2019. godini Savez će se potruditi ih rebalansom namaknuti. Također, gosp. Frlić navodi da ga zanima po 
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kojim kriterijima se odobravaju sredstva. Predsjednik odgovara da kriteriji postoje kao elementi 
vrednovanja, a trenutno se radi na izradi novih kriterija za vrednovanje. 

Gosp.Viktor Jozić koji je pohvalio suradnju s Gradom i Savezom te zamolio, ako je moguće, da se 
zajedničkom sinergijom riješi problem nedostatka prostora za njihov klub, koji je izgubio dvoranu u 
nekadašnjem Mercatoru i sada treniraju na novom Autobusnom kolodvoru, u prostoru koji je premalen, 
a i najam i režije su skupi.  

Miro Kelečić je istaknuo kako će se pokušati taj problem riješiti i istaknuo je  da se i dalje treba raditi na 
ideji da se osnuje Sportski savez osoba s invaliditetom, koji bi bio dio Samoborskog športskog saveza, a 
kako bi se osobama s invaliditetom moglo još više pomoći.  

Gđa. Marijana Radek je navela da je Savez u svrhu  što boljeg planiranja, praćenja izvršenja plana pa i 
predaje izvješća udruga u sportu Grada Samobora,  izradio tablice aplikaciju koja će pomoći udrugama da 
na najbolji mogući način planiraju i prate izvršenje financijskog plana po izvorima prihoda. 
Tablica aplikacija će biti sastavni dio obvezne dokumentacije za Program JP u sportu Grada za 2019. 
 

1. Skupština Samoborskog športskog saveza jednoglasno donosi i usvaja Plan rada i financijski plan 
Samoborskog športskog saveza za 2019. godinu. 
 

 
Ad. 9. 

 
U točki razno Predsjednik  daje riječ članovima Skupštine. 

Na kraju skupštine svima se obratio pročelnik za društvene djelatnosti, Juro Horvat koji je naveo kako je 
2018. godina  bila jedna od najuspješnijih za hrvatski sport, a i samoborski sport imao je značajne 
rezultate. Pritom je čestitao Davoru Cipeku što je postao čelni čovjek Hrvatskog karate saveza, Judo 
klubu Profectus što su dobili značajna sredstva iz EU fondova te Rudarima koji su dobili nagradu 
Hrvatskog olimpijskog odbora za stvaralaštvo u sportu - Trofej  Matija Ljubek.  

Isto tako naveo je da se Grad javio na EU natječaj da dobije sredstva za izgradnju bazena u nekadašnjoj 
vojarni, rade se i projekti za igrališta umjetne trave, a u planu je i da se kod Sportske dvorane Samobor 
izgradi malo nogometno igralište na pijesku. 
Grad podržava rad Saveza i članica udruga i ukoliko bude potrebno Grad će sredstva za sport rebalansom 
i povećati. Pročelnik je na kraju svima zaželio sve najbolje u idućoj godini.  

Gosp. Kelečić je poželio svima sve najbolje u daljnjem radu i ostvarenju sportskih rezultata. 
 
Sjednica je završena u 19,15 sati. 
 
Zapisnik je pohranjen u arhivi tajništva Samoborskog športskog saveza. 
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    Zapisničar:         Predsjednik: 
 
Marijana Radek, dipl.oec.      Miro Kelečić 
 

 
 
 

Ovjerovitelji zapisnika: 
 

1. Vladimir Čerkez   __________________ 
 
   2. Mladen Vlahović   __________________ 
 
 
 
 
 


